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HKN LEDENVERGADERING 2023

De ledenvergadering vindt plaats op zaterdag 11 maart 2023 van 14.00-16.45 uur te Leiden, in de
Openbare Bibliotheek, in de Koolzaal

Aanwezig zijn: Arie de Kluijver (voorzitter), Simon Buschman, Kaat Deprez, Kiyo Fujiki
(penningmeester), Jan Guichelaar (bestuurslid), Tini Haartsen-Slappendel, André Jillissen, Hanneke
Lameijer, Hetty Mulder, Inge Steenmeijer (secretaris), Cécile Verburg, Henk van der Werff
(bestuurslid), Marian de Wit.

Agenda ledenvergadering
1. Opening en mededelingen
2. Vaststellen verslag van de vorige ledenvergadering
3. Jaarverslag en Jaarrekening 2022
4. Verslag kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie
5. Begroting 2023 en vaststellen contributie 2023
6. Rooster van aftreden van bestuurders
7. HKN Ontmoetingsdag in Utrecht met als thema ‘Samen-Wabi-Sabi’
8. Werkgroepen Speerpunten 2022

▪ Werkgroep Online

▪ Werkgroep Laagdrempeligheid

▪ Werkgroep Kernen

9. Rondvraag en sluiting

Opening vergadering
Rond 14.10 uur opent de voorzitter de vergadering. Er zijn geen noemenswaardige mededelingen en
we gaan over op het behandelen van de agendapunten.

Vaststellen verslag van de vorige ledenvergadering
De secretaris leidt de vergadering door het verslag. Bij gebrek aan noemenswaardige op- of
aanmerkingen wordt het verslag goedgekeurd.

Jaarverslag HKN
Gevraagd wordt hoe dat nou zit met de weer tot leven gewekte Facebook (FB) groep; is dat hetzelfde
als de haiku werkplaats? Dit is niet dezelfde groep. Aangegeven wordt dat de haiku werkplaats
FB-groep, waar ieder lid vrij is om haiku’s, foto’s etc. te plaatsen, losstaat van Haiku Kring Nederland.
De ‘herboren’ groep, waar de beheerders namens Haiku Kring Nederland informatie, nieuws en
weetjes over haiku plaatsen, is te vinden op FB onder Haiku Nederland.
Met betrekking tot de opslag van onze fysieke boeken, bundels en dergelijke wordt een tip gegeven
naar de Oosterse bibliotheek (voorheen het Arsenaal). Arie bedankt voor de tip en zal deze zeker
benaderen.
Verder zijn er geen vragen of opmerkingen en wordt het jaarverslag HKN goedgekeurd.
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Financieel overzicht
In verband met het feit dat de penningmeester, Kiyo Fujiki, onderweg vertraging heeft gekregen en er
dus nog niet is, wordt het programma een beetje omgegooid en behandelen we punt 6. Simon
Buschman krijgt hiervoor het woord.

HKN Ontmoetingsdag in Utrecht met als thema ‘Samen-Wabi-Sabi’
Simon schetst de gerealiseerde en de nog uit te werken plannen voor de ontmoetingsdag op 7
oktober in Utrecht. Het programma begint om 09.30 in de voor aangemelde leden en niet-leden
toegankelijke collegezaal op de tweede verdieping. Van 12.00 tot 12.30 vindt de uitreiking van de Paul
Mercken Aanmoedigingsprijs plaats. Daarná dus in het middagprogramma zal de kukai ‘wabi-sabi’ aan
bod komen, zodat er geen verwarring zal zijn met de PM wedstrijd.
In deze eerste fase 1 zijn de mensen uitgenodigd om een vertelling in te sturen voor plaatsing op de
website www.samenwabisabi.nl. Op de website is inmiddels een rijke verzameling van de meest
uiteenlopende meningen, expressies en invalshoeken te vinden.
De dag en met name het middagprogramma zal zowel voor leden als voor publiek zijn, doordat een
groot deel van de activiteiten in de nissen aan de zijkant van de hal op de begane grond zal
plaatsvinden, plaatsen die niet zijn afgesloten en waar publiek zich dus kan aansluiten bij de
aanwezige groep.
Aanvankelijk wordt rekening gehouden met maximaal 60 aanmeldingen, maar als er meer
aanmeldingen komen zal daar ook een oplossing voor zijn. De aanmeldingen zullen gaan verlopen via
www.samenwabisabi.nl. Simon houdt hierover contact met Arie. Financiële kant moet goed geregeld
zijn: bijv. meteen betalen voor de lunch bij aanmelding. Dit heeft de nodige aandacht van de
organisatie. De organisatie zorgt tevens voor constante bewaking van de boeken. Bij de boekentafel
zal er steeds iemand aanwezig zijn.

Financiële verantwoording
De penningmeester leidt ons door de jaarrekening, de balans en staat van baten en lasten. Vragen
worden beantwoord. Eén van de opmerkingen is dat de kosten voor de JAL kinderwedstrijd erg hoog
zijn. Wat krijgen we daarvoor terug? De penningmeester licht toe dat deze kosten vallen binnen de
subsidie die wij van de JAL krijgen voor het meedoen aan deze tweejaarlijkse wedstrijd. Naar
aanleiding van dit punt wordt aangegeven dat de kinderen in Vuursteen onderbelicht, of zeg maar
gewoon afwezig zijn. Zou een pagina met kinderbijdragen wellicht een idee zijn, is een goede vraag.
Dit is een issue dat door de redactie van Vuursteen bekeken zal moeten worden. Aangezien een deel
van de redactie aanwezig is, is dit punt aldaar direct geparkeerd.

Kascommissie
De kascommissie bestond deze keer uit André Jillissen en Veronica Stutvoet. André geeft aan dat het
hem is opgevallen dat de administratie inmiddels omvangrijk en ingewikkeld is geworden. Dit is voor
de nieuwe penningmeester een behoorlijke uitdaging. De voorzitter licht toe hoe Mollie werkt, en
geeft aan dat het dit jaar extra moeilijk was voor de penningmeester aangezien deze het stokje van
Bas Kool overnam na een zeer lang penningmeesterschap van Bas waarbij er ook meteen een andere
werkwijze van contributieverwerking werd ingevoerd.
De kascommissie geeft het bestuur een aantal adviezen mee, namelijk een betere verwerking en
vertaling van de Mollie-gegevens, het gebruik van een boekhoudprogramma en de begeleiding van de
slag van oude naar de nieuwe administratie door een financieel deskundige.
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André geeft nog aan dat een boekhoudprogramma slechts een paar tientjes per maand kost.
De adviezen zijn hierbij genoteerd en zullen de nodige aandacht krijgen.
André geeft namens de kascommissie aan dat de stukken een voldoende getrouw beeld geven van
het handelen van het bestuur en de vermogenstoestand van de vereniging gedurende en ultimo het
boekjaar en voorziet de penningmeester en secretaris van een ondertekend verslag.
Bij dezen wordt de penningmeester en daarmee het bestuur gedechargeerd voor het gevoerde beleid
in 2022.

Nieuwe kascommissie
Aangezien zowel Veronica als André aangeven niet nog eens de termijn te willen verlengen, wordt
rondgevraagd of er iemand interesse heeft. Niemand geeft aan enthousiast te zijn. Er zal dus via de
nieuwsbrief of de website een oproep moeten komen. En binnen de netwerken gezocht moeten
worden.

Begroting
André vraagt waarom de kosten voor Vuursteen opeens hoger zijn. De penningmeester geeft aan dat
deze in 2023 naar beneden waren bijgesteld en nu toch weer bijgesteld op 6500 kwamen. André kan
zich daarin vinden.
Ten aanzien van de contributie wordt opgemerkt dat conform de statuten (artikel 7) de hoogte van de
contributie voor het volgend jaar, nu dus voor 2024, door de algemene vergadering moet worden
vastgesteld. Het voorstel om de contributie op 35 euro te laten wordt hierbij geaccepteerd.

Rooster van aftreden
Het bestuur bestaat uit ten minste vijf en ten hoogste negen personen die door de algemene
vergadering uit de leden worden benoemd.
Conform de statuten treden twee bestuurders af volgens een door het bestuur op te stellen rooster.
Zij zijn terstond herkiesbaar.
Volgens het door het bestuur opgestelde rooster van aftreden treden Inge Steenmeijer (secretaris) en
Henk van der Werff (bestuurslid) in 2023 af. Zij hebben beiden aangegeven herkiesbaar te willen zijn
en worden beiden bij dezen herkozen.
In 2024 zullen Arie de Kluijver (voorzitter) en Jan Guichelaar aftreden. 

Werkgroepen Speerpunten 2022
In de Ledenvergadering 2022 is gevraagd welke verbeterpunten de leden zien voor Haiku Kring
Nederland. Uit de volledige opsomming van pijn- of aandachtspunten werden drie categorieën
geëxtraheerd, te weten 1. Online, 2. Laagdrempeligheid en 3. Vitale kernen.
Voor deze drie categorieën zijn evenzoveel bestuursleden als trekker aangewezen, die werkgroepen
hebben geformeerd.
De drie werkgroepen geven achtereenvolgens een korte presentatie van hun doelstelling, hun
plannen en gerealiseerde zaken. Dit levert enkele reacties op vanuit de vergadering met name over
de kernen. De kernen willen niet gedwongen worden om volgens een vast stramien te gaan werken.
Inge geeft aan dat dat zeker niet de bedoeling is. Wel is er behoefte aan delen van informatie, en aan
goed lesmateriaal. Schrijven online wordt genoemd, die haiku workshops geeft, Karel Witteveen, die
via de vrije academie cursussen en workshops aanbiedt, en de kernen zelf, zoals bijvoorbeeld
Haaglanden die met het thema ‘vriendschap’ activiteiten heeft ontwikkeld. Opgemerkt wordt tevens
dat we 17 april, de internationale haikudag, meer lading zouden kunnen geven bijv. in samenwerking
met een natuurorganisatie.
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Rondvraag
Er zijn geen vragen of opmerkingen. Simon Buschman citeert uit het werk van Remco Campert en de
voorzitter sluit de vergadering rond kwart voor vijf.
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